



(en) HOLD FOR DISPLAY MODE (fr) MAINTENIR ENFONCÉ POUR LE MODE D'EXPOSITION (de) FÜR DEN DISPLAY-MODUS GEDRÜCKT HALTEN (es) MANTÉN APRETADO PARA MODO EXHIBICIÓN (pt) MANTER PRESSIONADO PARA ATIVAR O MODO EXIBIÇÃO (it) TIENI PREMUTO PER LA MODALITÀ DI VISUALIZZAZIONE (nl) INGEDRUKT HOUDEN VOOR DISPLAYMODUS (sv) HÅLL FÖR VISNINGSLÄGET (da) HOLD FOR VISNINGSTILSTAND (no) HOLD INNE FOR VISNINGSMODUS (il) PIDĀ PAINETTUNA NÄYTÖTILAA VARTEN (el) ΚΡΑΤΗΣΤΕ ΓΙΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΠΛΑΟΥΣΑΣ (pl) PRZYTRZYMAJ, BY WŁĄCZYĆ TRYB PREZENTACJI (hu) TARTSD LENYOMVA A KIVEZÍSEI MÓDHoz (tr) GÖRÜNTÜ MODU İÇİN BASILITUTUN (cs) PODŘÍTE PRO REZIM VYSTAVENÍ (sk) PRE REZIM displeja PODRŽTE STLAČENÉ (ro) MENTINE PENTRU MODUL DE AFISARE (ru) УДЕРЖИВАЙТЕ ДЛЯ ДЕМОНСТРАЦИОННОГО РЕЖИМА (bg) ЗАДРЪЖТЕ ЗА РЕЖИМ ПОКАЗВАНЕ (hr) DRŽITE ZA NAČIN PRIKAZIVANJA (hr) PALAIKYKITE NUSPAUDĘ, KAD JUNGTUMETE RODYMO REŽIMA (sl) PRIDRŽI ZA DEMONSTRACIJSKI NAČIN (uk) УТРИМУЙТЕ ДЛЯ РОБОТИ В РЕЖИМІ ДЕМОНСТРАЦІЇ (et) HOIDKE KUVAMISREŽIUMI AVAMISEKS (lv) ATAINOŠANAS REŽĪMAM: TURĒT NOSPIESTU

(ar) اضغط مع الاستمرار لوضع العرض

FCC STATEMENT

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy, and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and the receiver.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

CAUTION: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

CAN ICES-3 (B) / NMB-3 (B)

DÉCLARATION DE LA FEDERAL COMMUNICATIONS COMMISSION

Cet équipement est conforme à la Section 15 des règlements de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes: [1] Cet équipement ne peut causer d'interférence nuisible; [2] cet équipement doit pouvoir fonctionner même s'il capte de l'interférence, incluant celle pouvant provoquer un fonctionnement indésirable.

NOTE: Cet équipement a été testé et est conforme aux limites d'un instrument numérique de classe B de la Section 15 des règlements de la FCC. Ces limites ont été établies pour assurer une protection raisonnable contre les brouillages préjudiciables dans une installation résidentielle. Cet équipement produit, utilise et peut rayonner des fréquences radioélectriques et, s'il n'est pas monté et utilisé conformément aux instructions, peut créer un brouillage préjudiciable aux radiocommunications. Cependant, ces limites ne garantissent pas qu'il n'y aura pas d'interférence dans une installation particulière. Si ce jouet produit un brouillage préjudiciable aux transmissions télévisuelles ou radiophoniques, ce qui peut se déceler à la mise en marche et à l'arrêt du jouet, l'usager devrait corriger la situation en suivant une ou plusieurs des mesures suivantes:

- réorienter ou remplacer l'antenne de réception;
- augmenter la distance entre l'équipement et le récepteur;
- demander l'aide d'un marchand ou d'un technicien en radio et télévision.

ATTENTION: Toute modification ou altération apportée à cet appareil, sans autorisation expresse de la partie responsable de sa conformité, peut révoquer à l'utilisateur son droit de l'utiliser.

STAR WARS™
THE BLACK SERIES

THE MANDALORIAN™

STAR WARS: THE MANDALORIAN™



14+



